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ZAPISNIK 

S 17. SJEDNICE VMO POTOK 
 

17. sjednica VMO Potok održana je 25.09.2024. (srijeda) s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Potok, M. Butkovića 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
-     Zoran Frković, predsjednik VMO 
-     Goran Mačukat, član VMO 
-     Mirjana Matić, članica VMO 
-     Orijana Viljevac Šarić, članica VMO 
-     Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni:  
-    Mila Žunić, zamjenica predsjednika VMO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
2. Razno. 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
  
AD 1 
 
Predsjednik VMO Zoran Frković informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim između dvije sjednice.   
 
     Zaključak: 
 

 Vijeće je zaprimilo dopis Rijeka Plusa – očitovanje o realizaciji stavke po prioritetima 
MO Potok za 2024. godinu „Postava stupića na nogostup u Ulici Viktora Cara Emina 
između kućnih brojeva 4 D i 6 A“. U odgovoru se navodi: „Nakon višekratnih 
terenskih izvida utvrđeno je da ni u jednoj situaciji predmetni nogostup nije bio 
zauzet nepropisnim parkiranjem ili bilo kojim drugim nepropisnim zauzećem 
predmetne površine. Slijedom utvrđenog stanja s gledišta struke, nema opravdanja 
za postavom metalnih zaštitnih stupića, jer je predmetni nogostup i u postojećoj 
situaciji cijelom svojom širinom slobodan za sigurno kretanje pješaka. Molimo MO 
da predmetna sredstva (1000 EUR) prenamijeni za neki drugi zahvat. 
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 Rijeka Plusu će se uputiti prijedlog da se spomenuta sredstva upotrijebe za postavu 
stupića na južni nogostup u Ulici Viktora Cara Emina između raskršća s ulicama 
Nikole Tesle i Cambierievom - između kućnih brojeva 3/1 i 15 A. 
 

 Temeljem dopisa Odjela za komunalni sustav u kojem se navodi da nije moguća 
zamjena dotrajalog drvenog vlakića novim na dječjem igralištu na križanju ulica 1. 
maja i Frana Kresnika" (preporuka da se izbjegavaju sprave izrađene od drveta koje 
su neotporne na naše vremenske uvjete i ne postoje adekvatni zamjenski dijelovi 
kod njihovih oštećenja), zatražit će se zamjenski prijedlog. 
 

 Rijeka Plusu su upućeni sljedeći mailovi: „Molimo za hitnu postavu prometnog znaka 
zabrane skretanja automobila u ulicu Nikole Cara na raskršću s ulicom V. C. Emina 
jer je primijećeno da vozači ulaze u suprotnom smjeru u ovu jednosmjernu ulicu. 
Također molimo da se na skretanju iz ulice Potok u ulicu Stane Vončine (koja nema 
izlaz) postavi prometni znak za „slijepu cestu“.  

 

AD 3 
 
Predsjednik VMO Zoran Frković predložio je nekoliko tema za raspravu nakon koje je Vijeće 
donijelo sljedeći:   
 
      Zaključak:  
 

 Semafori na raskršću ulica Nikole Tesle i V. C. Emina nisu usklađeni, te postoji 
opasnost za sigurnost pješaka. Potrebno je uputiti zahtjev Rijeka Plusu.   
 

 Gradonačelniku i nadležnim odjelima će se ponoviti dopisi kojima je još prije dvije 
godine tražena hitna sanacija kompletnog prostora MO Potok koji je uništen od 
poplave, kao i dopis kojim je zatraženo da se u slučaju nemogućnosti sanacije 
pronađe novi prostor za rad MO, a problem i dalje nije riješen. 

 U međuvremenu je prostor još više oštećen, u svim prostorijama otpadaju dijelovi 
sa zidova, kišnim danima voda i dalje ulazi, osjeća se neugodan zadah vlage i 
plijesni, pa je isti potpuno neadekvatan za rad mjesnog odbora kako za održavanje 
sjednica Vijeća, tako i za rad s građanima, a iz istog razloga Vijeće nije moglo u 
njemu održati planirani program „Pozdrav ljetu“. 

 Zatražit će se hitan odgovor i postupanje jer u ovakvim uvjetima rad nije moguć.   
 
 

 
Sjednica je završila u 20:00 sat. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Potok: 
 

Snježana Seršić    Zoran Frković 
 

 


